

Name of Organization	Boreal Child and Youth Expertise Centre Boreal Centre d'expertise pour enfants et adolescents
Address	329 Rue Amirault Dieppe New Brunswick  <i>(adresse postale)</i> 7714 Route 134 St-Anne-de-Kent New Brunswick E4S 1H5
Website	<a href="http://www.centreboreal.com">www.centreboreal.com</a>
Phone (switchboard)	506-383-8300
Senior Contact Person	Angele Losier Executive Director Direct phone: 506-383-8300 Email: <a href="mailto:directrice@centreboreal.com">directrice@centreboreal.com</a>
Other contact	Sylvie LeBlanc Youth Social Worker Direct phone: 506-383-8300 Email: <a href="mailto:youth@centreboreal.com">youth@centreboreal.com</a>

#### **DESCRIPTION:**

The Boreal Centre is focused on the needs of young victims of sexual violence under the age of 19 and their families. We are committed to playing a role in preventing sexual violence by focusing on children, youth, parents, professionals, and the general population of Southeast New-Brunswick.

The Centre brings together a multidisciplinary team of professionals who work collaboratively with the family. Professional services offered by the CYEC include coordinated forensic interviews; examination of the youth by a medical professional; victim advocacy, including court preparation and support; trauma assessment and specialized trauma focused counselling.

**MULTI-DISCIPLINARY TEAM (MDT)** includes:

- Victim Services
- RCMP Codiac and Southeast
- New-Brunswick Child and Youth Advocate
- Education and Early Childhood Development

- SANE: Sexual Assault Nurse Examiner
- Social Development Child Protection
- Attorney General New-Brunswick

#### **LA DESCRIPTION:**

Le Centre Boreal est axé sur les besoins des jeunes victimes de violence sexuelle de moins de 19 ans et leur famille. Nous nous engageons à jouer un rôle sur le plan de la prévention de la violence sexuelle en ciblant les enfants, les adolescents, les parents, les professionnels et la population générale du sud-est du Nouveau-Brunswick.

Le Centre regroupe une équipe multidisciplinaire de professionnels qui travaillent en collaboration avec la famille. Les services professionnels offerts par le CEEA comprennent la coordination des entrevues judiciaires, l'examen de l'enfant par un professionnel de la santé, la défense des droits de la victime, notamment l'aide et l'appui en vue du témoignage en cour, l'évaluation du traumatisme et le counselling traumatologique.

#### **L'ÉQUIPE MULRIDISCIPLINAIRE** inclus:

- Services aux victimes
- GRC Codiac et Sud Est
- Défenseur des enfants et de la jeunesse du Nouveau-Brunswick
- Éducation et Développement de la petite enfance du Nouveau-Brunswick
- SANE: Sexual Assault Nurse Examiner
- Développement social, Protection de l'enfance
- Bureau des procureurs de la couronne